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Zápis z otevřeného jednání 
oblastního výboru  Východočeské oblasti ČJF 

č. 3/2023 

 

Den konání: 12.06.2023   Místo konání: Mnětice  Čas: 18:00 až 21:40 

    

Přítomnost členů OV: 

 Ing. Markéta Kvapilová  Přítomna 

 Jaroslav Hupka   Přítomen  

 Ing. Vladimír Zvěřina  Přítomen   

 Mudr. Lukáš Létal  Přítomen 

 Mgr. Karel Nývlt  Přítomen 

 Tomáš Kocián   Přítomen 

 Rudolf Doležal   Přítomen 

    

Přítomnost dalších osob:  

Pavlína Dušková:  Přítomna 

David Kočí   Přítomen odešel v 20:15 

Veronika Glaserová  Přítomna 

Marek Holub    Přítomen 

Jaroslava Haškovcová  Přítomna 

Michal Mundil   Přítomen 

David Bendák   Přítomen 

 

   

Program jednání 

1. Kontrola úkolů ............................................................................................................................. 2 

2. Zahájení otevřeného zasedání OV ............................................................................................... 2 

3. OM ............................................................................................................................................... 2 

4. Možnost pro děti - ZZVJ ............................................................................................................... 2 

5. Rada – 20.6.2023 ......................................................................................................................... 3 

6. Konference .................................................................................................................................. 3 

7. Založení Nového .......................................................................................................................... 3 

8. Výběrové řízení vybavení na MČR ............................................................................................... 3 

9. Doškolování stavitelů: ................................................................................................................. 3 

10. OM : ...................................................................................... Chyba! Záložka není definována. 

MČR – vedoucí ekip .......................................................................... Chyba! Záložka není definována. 

11. Vybavení účastníků MČR ...................................................... Chyba! Záložka není definována. 

12. ZZVJ ....................................................................................... Chyba! Záložka není definována. 

13. Zapisování výsledků, potvrzování kvalifikace na MČR.......... Chyba! Záložka není definována. 
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14. Schválení výsledků závodů ................................................... Chyba! Záložka není definována. 

15. Protokoly ze závodů, pádové protokoly ............................... Chyba! Záložka není definována. 

16. Materiály k projednání na Radě ČJF ..................................... Chyba! Záložka není definována. 

17. Per rollam bylo schváleno ....................................................................................................... 3 

 

 

 

Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Kontrola úkolů 
Proběhla kontrola úkolů z minulého OV 

 

2. Zahájení otevřeného zasedání OV 
M. Kvapilová zahájila zasedání OV. Uvítala členy oblasti, kteří přišli jako hosté. Na úvod proběhla 

minuta ticha na  uctění památky paní Ireny Malé.  

 

Proběhla k diskuse k jednotlivým bodům připravených podkladů na Radu ČJF a k situaci v ČJF před 

konferencí ČJF.  

M. Holub odpovídal na dotazy členů. 

Diskutovaná témata – rozpočet ČJF, PR agentura, zpráva KRKu, úpravy Stanov ČJF, nastavení 

kontrolních mechanismů v rámci ČJF, úpravy v Sazebníku ČJF 

 

3. OM 
Zhodnocení proběhlých OM. 

1. OM drezura pony ve Slatiňanech – dobrá účast, velmi dobrá spolupráce s pořadatelem,  

pořadatel věnoval i do OM ceny nad rámec smlouvy s OV VčO.  OV VčO zastupovala 

M.Kvapilová. 

 

2. OM spřežení v Kladrubech n.L.– malá účast, v rámci OM se sešlo  pouze soutěž jednospřeží. 

Ostatní kategorie nebyly dostatečně početně obsazeny. 

Diskuze nad rozdělením finančních cen v případě nekonání OM v dané kategorii. Dohoda – 

stejné jako v roce 2022 – peníze budou rozděleny podle výsledků členů VčO v Poháru 

spřežení 2023. OV VčO zastupoval  J.Hupka. 

 

4. Návrh úpravy pravidel pro ZZVJ 
M. Mundil navrhuje návrh na změnu  pravidel – možnost skládat ZZVJ pony pro děti od šesti let. OV a 

všichni účastníci diskutovali nad touto možností. Závěr -  OV VčO nepodpoří. 
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5. Rada ČJF 20.6.2023 
M.Kvapilová se nemůže z osobních důvodů zúčastnit odloženého jednání Rady ČJF dne 20.6.2023. 

Členové OV jednomyslně souhlasí se zástupem K. Nývlta. M. Kvapilová předá všechny materiály 

k jednání K. Nývltovi. 

 

6. Konference ČJF 27.6.2023 
Konference ČJF v Praze dne 27.6.2023 se zúčastní zvolení delegáti  Kvapilová, Hupka, Létal, Dušková, 

Mundil, Zvěřina, Nývlt, Doležal. 

 

7. Založení nového subjektu 
Byl založen nový subjekt ve VčO Subjekt EQUILION z.s. - Jana Hocková – statutární zástupce 

 

8. Výběrové řízení na vybavení účastníků MČR  
V rámci výběrového řízení byli osloveni prodejci jezdeckých potřeb ve VčO. Ze všech oslovených 

dodavatelů – s nabídkou odpověděli  dva dodavatelé.  

OV vybral :  

Trička s logem oblasti: Jezdecké potřeby Pavel Vachutka 

Podsedlové dečky s vyšitým logem oblasti: Jezdecké potřeby Equos - DP 

 

9. Doškolování stavitelů: 
Diskuse nad organizací a nastavení povinného doškolování pro stavitele – možnost proškolení 

stavitelů 3. třídy vybraným stavitelem 1. třídy včetně plnění praxí u stavitelů vyšších tříd, možnost 

příspěvku na cestovné apod. 

 

10. Obtížnost MČR U25 

Návrh R. Doležala - snížení obtížnosti soutěže na MČR pro kategorii U25. 

Důvod - aktuální nastavení je pro mnohé jezdce kat U25 nedosažitelné,  povede to ke ztrátě 

motivace a velkému omezení možnosti účasti na MČR pro nadějné mladé jezdce, kteří 

nebudou mít dostatečně kvalitní koně, aby mohli na této úrovni závodit. Jezdkyně kat U25 se 

budou raději účastnit kategorie ženy. 
 

11. Per rollam bylo schváleno 
Per rollam 31/23 

1.  
Skokové podsedlové dečky byly vybrány p. Doležalem - dečka Bologna, barva šedá, dodavatel 
- Jezdecké potřeby Equos- DP. Cena včetně výšivky 695,-/ks 
Drezurní podsedlové dečky zn. HKM – bílá barva, dodavatel Jezdecké potřeby Equos- DP. 
Cena včetně výšivky 750,-/ks 
Trička – červená trička zn. SPIRO, dodavatel jezdecké potřeby Pavel Vachutka. Cena včetně 
potisku 580,-/ks 
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Po zaslání rozhodnutí oblast obdržela od jezdeckých potřeb Pavel Vachutka informaci o tom, 
že z důvodu, že byla vybrána pouze část z nabídky si bude účtovat manipulační poplatek k 
dodávkám, pokud bude počet triček 10 (včetně) a méně na jednotlivé MČR. Manipulační 
poplatek bude 242,-Kč.  
 
 
2. nároky na vybavení/ limity:  

1. každý jezdec na daném MČR má nárok na jedno tričko. Na MČR spřežení je nárok na 
jedno tričko i pro každého přísedícího. 

 Na MČR endurance a paravoltiž bude vybavení upřesněno dle požadavku disciplíny a 
dle počasí (trička/lehké bundy).  

3. 
Návrh na využití podsedlových deček, které zůstaly skladem z minulých let ( z důvodu 
neúčasti některého z jezdců na MČR).  
Návrh - poskytnout podsedlové dečky pony  na OM pony do cen, neodsouhlaseno,  oblast 
dává finanční odměny pro všechny disciplíny. 
Skladem  5 modrých a 4 šedé podsedlové dečky pony (jiný typ podsedlovek od toho, který  se 
bude dávat tento rok, jiná dečka, jiné prošití). 
Návrh - dečky budou využity jako ceny v rámci vyhodnocení oblasti, popř. jako vybavení 
účastníků MČR vytrvalost - menší počet jezdců. Odsouhlaseno. 
 
4. Žádost o změnu termínu závodů od pořadatele Jezdecká společnost pod Kunětickou Horou 
-   z původního termínu 9.7. na 13.8. Důvodem je souběh termínu s OM pony na Apolence. 
13.8. se nekonají žádné závody v naší oblasti. 
 
 
 

 

Zapsala: Dušková 


